

Egyptian Dance Fest June 28, July 5, 2025

Welcome To The Newest Elite Category 欢迎来到最新的精英类别

CLEOPATRA ROYAL CROWN Competition

克莱奥帕特拉皇家皇冠大赛

ONE WINNER - THREE ROUNDS 一名获胜者 - 三轮比赛

This NEW Royal Crown The Masters Professional Category Competition opens the door of Bellydance worldwide for you! Get ready to show your best and receive the recognition you truly deserve.

Royal Crown Category is CLEOPATRA Fest exclusive Competition for the world's professional and unique dancers. Your chance to shine and stand out like never before awaits. It's your time to dazzle the world and win the prestigious opportunity of being a teacher at Cleopatra Fest 2026!

Dancers who register for the Royal Crown Category can also choose to register for the Queen Category If desired. we welcome all interested participants to take advantage of this chance to shine in both categories.

这项全新的皇家皇冠大师专业组比赛为您打开了世界肚皮舞之门!准备好展现您的最佳状态,获得真正应得的认可。

皇家皇冠肚皮舞大赛是 CLEOPATRA 节为全球专业和独特的肚皮舞者举办的独家比赛。 等待您的是前所未有的大放异彩和脱颖而出的机会。这是您让世界眼前一亮并赢得在 2026 年埃及艳后节上担任教师这一崇高机会的时刻!

报名参加皇家王冠组的舞者还可以根据需要报名参加皇后组。我们欢迎所有感兴趣的参赛者利用这次机会在两个组别中大放异彩。

Details & Guidelines

详细信息和指南

ROUND 1: Video Recording

第1轮: 视频录制

To qualify, please record your recent performance and upload it to YouTube. (Good quality video recording) Your performance must be in either Mejanse or Classic song style. We recommend using an original choreography and a recent recording to showcase your best work.



Egyptian Dance Fest June 28, July 5, 2025

Time limit: 4 minutes maximum

Deadline: You have until May 20th to submit your Performance video link.

Result: Mohamed Shahin will judge your performance, and ONLY 6 best dancers will be

selected for the next round.

要获得参赛资格,请录制您最近的表演并上传到 YouTube。(录制的视频质量要好) 您的表演必须是 Meianse 或经典歌曲风格。我们建议使用原创舞蹈和近期录制的视频来展示您的最佳作品。

时间限制:最长4分钟

截止日期: 在5月20日之前提交表演视频链接。

比赛结果 Mohamed Shahin 将对您的表演进行评判,并选出 6 名最佳舞者参加下一轮比赛。

If you are not selected, Mohamed Shahin will send you detailed feedback to help you improve your skills.

如果您未被选中,Mohamed Shahin 将向您发送详细的反馈意见,以帮助您提高技能。

ROUND 2: Semi Final

第2轮: 半决赛

Only six dancers will compete in this round. The six selected dancers will be announced in the first week of June. Whether you are one of the chosen dancers or not, you will receive an email from us. We will also post the names and photos of ONLY the six selected dancers on our social media.

These 6 selected dancers will be performing a **Classic Song** with our Cleopatra Live orchestra. On **June 29th** They will pick their songs by a lottery from the 6 Classic Songs listed below. Cleopatra Fest Judges will pick the **3 finalists** to compete in the final round. The announcement will take place on the same evening.

本轮比赛只有六位舞者参赛。入选的六名舞者名单将于 6 月第一周公布。无论您是否入选,您都会收到我们的电子邮件。我们还将在社交媒体上公布六位入选舞者的姓名和照片。

这 6 位被选中的舞者将与我们的 Cleopatra Live 乐队一起表演一首经典歌曲。6 月 29 日,他们将从下面列出的 6 首经典歌曲中抽签选出自己的歌曲。

埃及艳后节评委将选出3位入围者参加决赛。比赛结果将在当晚公布。

Here are the semi-final song choices: 以下是半决赛歌曲选择:

- El Hob Kulou Umm Kulthum
- Ana Fintizarak Umm Kulthum
- Seiret Elhub -Oum Kulthoum



Egyptian Dance Fest June 28, July 5, 2025

- Hayarti Elbi Maak Umm Kulthum
- Enta Omri Oum Kulthoum
- Lissa Fakir- Um Kalthoum

ROUND 3: Final Round

第3轮:最后一轮

The 3 finalists will compete for the title of **Cleopatra Royal Crown Competition**, They will perform a seamless 7-minute show a **Mejanse followed by Shaabi**, (there will not be a break in between, feel free to make a quick change, no more than 30 seconds, add some accessories to your costume on the stage. All will be accompanied by Cleopatra Live Orchestra.

On **June 30th,** The finalists will pick their songs by lottery from the 3 choices listed below. The One and Only Cleopatra **Royal Crown Competition** Winner will be announced on **July 3rd.**

3 位决赛选手将角逐埃及艳后皇家皇冠大赛的冠军头衔,他们将表演 7 分钟的无缝表演,先是 Mejanse,然后是 Shaabi,(中间不会有休息时间,可随意快速换装,不超过 30 秒,在舞台上为您的服装添加一些配饰。所有表演都将由埃及艳后现场乐队伴奏。

6月30日,决赛选手将从以下3个选项中抽签选歌。

独一无二的埃及艳后王冠大赛冠军将于7月3日揭晓。

Here are the final song choices: 以下是最终的歌曲选择:

- Om Al Dounya El Helwa Dair Shibkha
- Nelly El Helw Fi El varanda
- Nagwa Tahtil Shibbak

Very Special PRIZES

特别奖

CLEOPATRA ROYAL CROWN WINNER

埃及艳后王冠获得者

Will Received:

- CLEOPATRA ROYAL Crown
- CLEOPATRA ROYAL CROWN Sash
- A Teacher at the prestigious Festival Cleopatra Fest 2026.
- Certificate signed by our judges

将收到:



Egyptian Dance Fest June 28, July 5, 2025

- CLEOPATRA ROYAL CROWN 皇冠
- 埃及艳后皇家皇冠腰带
- 在著名的埃及艳后节 (Cleopatra Fest 2026) 上担任教师。
- 评委签名证书

If You have any questions, contact us at <u>info@cleopatrafest.com</u>
Or for more information, visit: https://cleopatrafest.com/competition/royal-crown/

如有任何疑问,请通过 <u>info@cleopatrafest.com</u> 与我们联系。 如需了解更多信息,请访问: <u>https://cleopatrafest.com/competition/royal-crown/</u>